



## CIK-FIA AND WOMEN & MOTOR SPORT COMMISSION SEARCH FOR A YOUNG KARTER

The FIA Women & Motor Sport Commission and the CIK-FIA have joined forces on a new initiative that will reward a young female kart Racer with a funded drive in the 2011 CIK-FIA Karting Academy Trophy, a low-cost educational formula.

Working in association with the National Sporting Authorities around the globe, 10 young kart Racers born between 1996 and 1998 have been selected to take part in a shoot-out in Geneva, Switzerland, on 26/27 April. The selection process will incorporate a mix of theory, presentation and driving activities and the Driver deemed to have demonstrated the greatest potential will receive a free entry to the 2011 CIK-FIA Karting Academy Trophy, along with a Parolin-FIM-LeCont kart and free overalls (the prize excludes testing tyres, fuel, service team and damage to the equipment).

The drivers selected to compete in the evaluation process are :

Savannah Megan Courtenay	Age 13	Spain
Melissa Calvi	Age 14	Luxembourg
June Mali Jahnsdatter Blad	Age 13	Norway
Lucile Cypriano	Age 15	France
Lubov Andreyeva	Age 15	Kazakhstan
Hannah Pym	Age 15	United Kingdom
Kim Oomen	Age 14	Netherlands
Bianca Cristina Anton	Age 14	Romania
Caitlin Wood	Age 14	Australia
Idil Gökmen	Age 13	Turkey

The 2011 CIK-FIA Karting Academy Trophy takes place over three races, in addition to the official pre-season test session in June. Following the success of the series, the entry has been increased from 34 to 51 karts this season, and each of the other 50 competitors will represent a different country, providing a truly international competition. All competitors will compete on equal terms in karts provided by the official equipment supplier.

*(Paris, 31 March 2011)*

*For Media Information Purposes - No Regulatory Value*

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :  
**[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)**

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland  
Tel. +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email : [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)



## SELECTION D'UNE JEUNE KARTISTE PAR LA CIK-FIA ET LA COMMISSION FEMMES & SPORT AUTOMOBILE

La Commission FIA Femmes & Sport Automobile et la CIK-FIA ont uni leurs forces dans le cadre d'une nouvelle initiative visant à récompenser une jeune Kartiste en finançant sa participation au Trophée Académie de Karting de la CIK-FIA 2011, formule éducative à bas coûts.

En association avec les Autorités Sportives Nationales mondiales, 10 jeunes Kartistes nées entre 1996 et 1998 ont été sélectionnées pour participer à des tests de sélection qui seront organisés à Genève, en Suisse, les 26 et 27 avril prochains, tests incluant un mélange de théorie, de communication et d'activités liées au pilotage. La Pilote considérée comme ayant démontré le plus grand potentiel se verra engagée gratuitement au Trophée Académie de Karting de la CIK-FIA 2011 et disposera d'un kart Parolin-FIM-LeCont et une combinaison gratuits (le prix ne comprend pas les pneus pour les tests, ni le carburant, ni les frais d'entretien ou de réparations du matériel).

Les Pilotes sélectionnées pour participer à la procédure d'évaluation sont :

Savannah Megan Courtenay	13 ans	Espagne
Melissa Calvi	14 ans	Luxembourg
June Mali Jahnsdatter Blad	13 ans	Norvège
Lucile Cypriano	15 ans	France
Lubov Andreyeva	15 ans	Kazakhstan
Hannah Pym	15 ans	Royaume-Uni
Kim Oomen	14 ans	Pays-Bas
Bianca Cristina Anton	14 ans	Roumanie
Caitlin Wood	14 ans	Australie
Idil Gökmen	13 ans	Turquie

Le Trophée Académie de Karting de la CIK-FIA 2011 se déroulera sur trois courses, outre la séance de tests officielle préalable à la saison, qui aura lieu en juin. Suite au succès rencontré par cette Série, le nombre d'engagés passe cette saison de 34 à 51 karts, et chacun des 50 autres concurrents représentera un pays différent dans ce qui sera une véritable compétition internationale. Tous les candidats concourront à armes égales au volant de karts mis à disposition par le fournisseur officiel du matériel.

(Paris, 31/03/2011)

*Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire*

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :  
[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
 Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse  
 Tél. +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email : [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)